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БЕОГРАД, НОВИ САД – Специјални известилац Европског парламента за Србију Јелко
Кацин изјавио је данас да Србија може очекивати да постане и кандидат за чланство у
ЕУ и да добије датум за почетак преговора с Бриселом ако усвоји закон о враћању
одузете имовине који би омогућио натуралну реституцију.

  

Кацин, у изјави за Радио-телевизију Војводине, истиче да се званични Београд може
надати добијању и кандидатуре и датума отпочињања преговора са Бриселом о
чланству у Унији, уколико скупштина усвоји европске законе о враћању одузете имовине
који би у пракси омогућили натуралну реституцију.

  

Закон о реституцији, чије је доношење један од преосталих услова Европске комисије за
позитивно мишљење на захтев Србије за добијање статуса кандидата за улазак у ЕУ,
биће усвојен на време и он неће бити препрека даљем европском путу Србије, поручено
је данас из владајуће коалиције.

  

Потпредседник и посланик Демократске странке Јелена Триван изјавила је новинарима
у републичком парламенту да не очекује да доношење било ког закона, па и закона о
реституцији, може да заустави пут Србије ка ЕУ.

  

Потпредседница ДС је сигурна да ће и та обавеза бити испуњена на време, указавши да
је хапшењем Ратка Младића Србија показала да је спремна да сваку препреку прескочи
и сваку обавезу испуни.

  

Триван је напоменула да постоји неколико нацрта тог закона у Министарству финансија,
на којима се ради већ годинама, те да се тражи најбољи модел и то у консултацији са
европским партнерима.
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И председник Лиге социјалдемократа Војводине Ненад Чанак сматра да закон о
реституцији не може да заустави кандидатуру, али да његово недоношење може
утицати на датум почетка преговора о чланству, за које се Србија сада бори.

  

Чанак је додао да је то изузетно тешка тема и да конкретног решења за сада, према
његовим сазнањима, нема „на видику”, оценивши да ће се око тога још „ломити копља”.

  

СНС, према речима Јоргованке Табаковић, сматра да је закон о реституцији један од
многих на којима се ради предуго и површно.

  

„То говори о ауторима реформског пута и достизању европских стандарда”, казала је
Табаковић.

  

У ДС С су навели да су имали инфомрацију да је реални рок да се тај закон нађе у
скупштинској процедури септембар и да ће се о њему одредити када виде владин
предлог.

  

Шеф ЛДП Чедомир Јовановић је истакао да је Бриселу, када је реч о закону о
реституцији, приоритет правна сигурност, те оценио да држава нема новца који
потражују власници имовине која им је одузета.

  

Јовановић је мишљења да ће се тешко помирити потребе друштва и обавезе државе.

  

(Танјуг)
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